
 

Dit jaar vindt de jaarvergadering plaats op:  

Maandag 4 maart 2024 om 20:00 uur  

Kantine van Jeu de boules vereniging “De Vaste Voet” 

van Alkemadelaan 16 2171 DH Sassenheim  

Agenda: 

1. Opening 

2. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 16 januari 2023. U ontvangt 

bij de ingang van de zaal een exemplaar van de notulen. 

3. Ingekomen stukken 

4. Jaarverslag van de secretaris 

5. Jaarverslag van de penningmeester 

6. Verslag kascommissie 

7. Benoeming nieuwe kascommissie. 

8. Pauze 

9. Bestuursverkiezing 

Rob Koek, Loek van der Vlugt en John Molkenboer zijn in 2024 aftredend. Zij 

hebben aangegeven zich opnieuw verkiesbaar te stellen.  

John heeft aangegeven om eerst voor een termijn van 1 jaar te gaan. 

Petra Pronk - van Luijk heeft aangegeven opnieuw toe te willen treden tot het 

bestuur. 

Denise de Jong geeft aan toe te willen treden tot het bestuur. 

Angela van der Klooster geeft aan als aspirant bestuurslid toe te willen treden 

We vragen de ALV om goedkeuring om bovenstaande bestuurswijzigingen goed 

te keuren. 



10.Plannen 2024 door de voorzitter. 

11.Rondvraag 

12.Sluiting



 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering Oranje Vereniging Sassenheim maandag 4 

maart 2024 
 

Opening: 

Ger opent de vergadering met het feliciteren van Bert en Toos, zij zijn 50 jaar getrouwd, van harte 

proficiat. 

We hebben geen afmeldingen ontvangen. 

We zijn een vereniging van het feesten. Helaas hebben we afgelopen jaar afscheid moeten nemen 

van mensen die aan ons verbonden waren. De eerste was Henk Brouwer van de oliebollenkraam. 

De tweede is Theo Gozeling geweest. Overleden op 3 oktober 2023. 

We zijn blij dat we Theo nog wat mooie momenten tijdens de feestweek hebben kunnen geven. 

 

Notulen van de ALV van 16 januari 2023: 

Iedereen heeft een exemplaar van de notulen gekregen.  

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen. 

De notulen worden definitief vastgelegd. 

 

Ingekomen stukken: 

Geen ingekomen stukken. 

 

Jaarverslag secretaris: 

Johnny Spies leest het verslag van de secretaris voor.  

 

Jaarverslag penningmeester: 

Rob Koek loopt het jaarverslag van de penningmeester voor. 

 

Verslag Kascommissie: 

Tonny Beurse was helaas niet in de gelegenheid. Dus Anita van Leeuwen heeft als reserve samen 

met Toos Meijer de kascontrole uitgevoerd en verklaren hierbij dat alles in orde is bevonden. 

 

Benoeming nieuwe kascommissie: 

Anita van Leeuwen en Ria Roelands, Henriëtte Wilbrink wordt de reserve. 

 

Bestuursverkiezing: 

Aftredend zijn Rob Koek, Loek van der Vlugt en John Molkenboer. 

Ze hebben allen aangegeven zich herkiesbaar te stellen, de vergadering is akkoord. 

John geeft aan om nu eerst voor een termijn van 1 jaar te gaan. 

 

Petra Pronk - van Luijk heeft aangegeven opnieuw toe te willen treden.  

De vergadering zegt enthousiast ‘ja’ hierop. 

 

Denise de Jong geeft aan toe te willen treden tot het bestuur. 

De vergadering stemt hier ook mee in. 

 

Angela Schubert - van der Klooster gaat komend jaar als aspirant bestuurslid mee doen binnen de 

verenging. 

 

  



 

 

Plannen 2024 door de voorzitter: 

• Rond Koningsdag is het programma grotendeels identiek aan voorgaande jaren.  

Nieuw is 26 april ’s avonds de spelletjes avond bij Denksport Centrum Teylingen. 

Waarschijnlijk komt er vanuit het denksportcentrum nog een bridge toernooi. 

• 4 mei; Dit jaar niet in het oude koningshuis. Dit jaar zal er na afloop een bijeenkomst zijn in 

de Pancratiuskerk. 

• 5 mei is er dit jaar een padeltoernooi.  

• 14 mei; Seniorenmiddag gaat naar Tropica, de voormalige Orchideënhoeven. In het boekje 

zal er duidelijker vermeld worden hoeveel deelnemers er mee kunnen. Per bus maximaal 2 

begeleiders. Vrijwilligers die de deelname leeftijd hebben wordt aangeraden om als 

deelnemer aan te melden. 

• Avond vierdaagse is van 4 t/m 7 juni. In samenwerking met welzijnswerk van de gemeente 

Teylingen/Fascinus en de Combibrug zal Expeditie Freedom georganiseerd worden. Wordt 

iets gebaseerd op Expeditie Robinson met graffiti spuiten en activiteiten rond de skatebaan. 

• Het najaarsprogramma is verder nog niet rond. We willen alleen kijken of de 

zaterdagmiddag bij de tent gezelliger kan worden.  

• Er wordt dit jaar ook nog een commissie gevormd voor de viering 80 jaar vrijheid. Eén 

naam staat hiervoor alvast (Johnny Spies). 

 

Rondvraag: 

• Er wordt gevraagd waarom we geen vaste maand hebben dat de lidmaatschapsgelden 

worden afgeschreven. Dit komt door tijd/prioriteit bij de penningmeester. Daarnaast zitten 

we ook met nieuwe leden door het jaar heen. We gaan proberen om vanaf dit jaar standaard 

een keer per jaar op een vaster moment te doen. 

• 5 mei wordt er op de Engelselaan “Theo’s bazaar” georganiseerd door Rob en de erven van 

Theo. Dit wordt een verkoop van de verzamelingen van Theo Gozeling. De opbrengst gaat 

naar een goeddoel. 

• De vraag is of we op de kermis kunnen kijken naar het stoeprandje op de kermis tussen de 

parkeerplaats en de weg. Dit was ons niet bekend, maar gaan we naar kijken. 

• Toos stopt als gastvrouw bij de senioren activiteiten. Uiteraard neemt ze wel graag deel aan 

de activiteiten. 

• Walter vraagt of we voor de senniorendag geen bijdragen kunnen vragen. Het bestuur geeft 

aan dat dit voor ons geen optie is. Dan gaan mensen verwachtingen hebben en we willen 

geen “Touroperator” worden. 

• Henriëtte wenst het bestuur weer veel succes komend jaar met de activiteiten. 

 

 

Sluiting: 

De ledenvergadering wordt officieel gesloten door de voorzitter. 

Iedereen dank voor de komst en de bijdragen. Geniet van wat te drinken en een hapje. 

 

 

VOLGENDE JAARVERGADERING: maandag 3 maart 2025, 20.00 uur 


